
 

 

 
 
 

 
 
 

 כרם מהר"ל  –ועד מקומי 

     29.10.24 פרוטוקול ישיבה מיום

 . 29.10.24 - שיבהתאריך הי

 אביב יובל, דרור גונן, אמנון איתן, טל מנור.  נוכחים: חברי ועד

 חברי ועד נעדרים: תמרה שלזינגר 

 . מנהלת הקהילה  -נלי חזקיהו לויבעלי תפקידים: 

 אורחים: צבי לבנה, יגאל ויינר

 

 

 נושאים לדיון:

 עדכון מפגש עם מטה המועצה. .1

 מוזמנים לישיבה.  -ועדת ביקורת .2

 עדכון מפי עינת אוהל בזום.-מבנה המחסן .3

 סיכום מפגשי רחובות. .4

 נהלי חוגים והשכרות.  .5

 קול קורא מכונת החזרת בקבוקים.  .6

 עדכונים שוטפים.  .7

 

 :החלטות

 -עדכון מפגש עם מטה המועצה .1

 המפגש.מצ"ב מסמך עם סיכום 

 יגאל ויינר וצבי ליבנה. -מוזמנים לישיבה -ועדת ביקורת .2

הוסבר ע"י חברי ועדת ביקורת שבסמכות הועדה לבחון תהליכי קבלת החלטות ויישומן, ושמטרתם היא  

שיש להן השפעות מתמשכות -לשמש ככלי בידי הועד לשיפור ביצועים. הועדה יכולה לדון בהחלטות עבר

שיכלול שאלות בעניין  חוזים והתקשרויות –שנבחן לבחינה ע"י הועדה הוא  2024עד היום. הנושא לשנת 

 ועדת מכרזים, איך נבחר עובד בועד המקומי ועוד... 

 

 



 

 

 

 

 

לועד המקומי דוח בנושאים שיבחן. הועד יוכל   03/25 לתאריך ועדת ביקורת תעביר עד

 . לאחר מכן יעבור הדוח למועצה ולתושבי המושב.05/25להתייחס לדוח עד 

 שנים הקרובות,  5חברי הועדה הציגו שאלה לועד מה הוא החזון שלהם ל

הועד ענה שהאג'נדה שלהם היא להקשיב לתושבים ולהבין את צורכיהם ולפעול לפי זה. 

לדוגמה במפגשי הרחובות עלו נושאים מפי התושבים שהועד לא חשב על נושאים אלו לפני  

 כן.

ח התפקיד לפעמים גם  רומכו ,חברי הועדה הוסיפו שהועד הוא מנהל ומנהיג את היישוב

 . יצטרך ללכת עם דעות שפחות פופולריות

 .עינת לא היתה זמינה -עדכון מפי עינת אוהל -מבנה המחסן .3

 בקשה להיתר בנייה. להמשיך עם היועצים על מנת שעינת תוכל להתקדם בהועד החליט 

 הסיכום יועבר לתושבים בנפרד בזמן הקרוב.  -סיכום מפגשי רחובות .4

 - נהלי חוגים והשכרות  .5

בנוסף ינוסח הסכם  ( לפי מה שסוכם איתם.09-10/24לוודא תשלום של החוגים עד כה )יש 

 החוגים. התחייבות שייחתם ע"י מפעילי 

אמנון יבדוק עם עמיעד שמכיר את הנושא לעומק,   -קול קורא מכונת החזרת בקבוקים .6

 ולאחר מכן יוחלט אם להגיש הצעה לקול קורא.

 - עדכונים שוטפים .7

השאלה הועלתה בשל כך שלא נבחר עדיין גנן קבוע למושב,    -חידוש ביטוח צד ג למכסחת-

 והאם המכסחת תהיה שמישה לגנן שייבחר.

הועד החליט לחדש את הביטוח על מנת שיהיה רצף ביטוחי, ובעוד כחודש כשיצא הממכרז 

או שהגנן ישתמש בה או שנמכור אותה ונעצור את   -גינון נוכל להיערך עם המכחסת בהתאם

 הביטוח. 

הועברה פנייה לחברת הביטוח   -וגרמה נזק לשער 31/7פגיעה בשער המושב שהתרחשה ב -

של המושב לתבוע את הרכב הפוגע. על מנת לקדם את התביעה, התבקשנו להביא שמאי  

שיעריך את הנזק ואז חברת הביטוח תמשיך בהליך. השמאי הגיע ויעביר דוח בימים 

 הקרובים.

 

 



 

 

 

 

 

בבית כנסת   כפי שהתחייבה, חברת סולאר גרין שטפה את הפאנלים הסולאריים -סולארי -

הסולארים במועדון הנוער. הערבות הבנקאית של  ובית העם, השבוע גם יישטפו הפאנלים 

 הסכם הפשרה כבר מוכנה ותועבר אלינו בימים הקרובים. 

 ועדת גינון וחזות המושב מנסחת בימים אלה נוסח למכרז לגינון קבוע במושב. -גינון -

עד שייבחר גנן קבוע, אנו משתמשים בשירותי לילך גינון למספר פעמים בחודש. בחודש  

 פעמים נוספות.   4נובמבר הם הוזמנו ל

 

 

 , בברכה

 מנהלת קהילה -נלי חזקיהו לוי

 ועד מקומי כרם מהרל 

 

 


